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AKADEMICKÝ SENÁT FAKULTY ELEKTROTECHNIKY A INFORMATIKY STU V BRATISLAVE 

Zápisnica č. 2 / 2024 

zo zasadnutia AS FEI STU, ktoré sa konalo dňa 28. 5. 2024 v B-klube FEI STU 

Prítomní: 
Zamestnanecká časť: 15 ospravedlnení: Anton Beláň, Pavol Bisták, Danica Rosinová 
 
Študentská časť: 6 ospravedlnení: Martin Berki, Eunika Farkašová, Izabela Trepáčová 

 
Hostia: prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., dekan fakulty 

RNDr. Soňa Kotorová, PhD., prodekanka pre bakalárske štúdium 
Ing. Stanislav Sojak, PhD., prodekan pre inžinierske a doktorandské štúdium 
doc. Ing. Andrej Babinec, PhD., prodekan pre medzinárodné vzťahy 
a spoluprácu s praxou 
prof. Ing. Martin Weis, DrSc., prodekan pre vedu, výskum a ľudské zdroje 
Mgr. Peter Miklovič, PhD., tajomník fakulty 
prof. Ing. Alena Kozáková, predsedníčka fakultného výboru ZOO pri FEI STU  

Prezenčné listiny sú prílohou č. 1 tejto zápisnice. 

Program: 
1. Otvorenie, privítanie hostí, schválenie programu, skrutátorov a overovateľov zápisnice. 
2. Schválenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia AS FEI STU. 
3. Aktuálne otázky FEI STU. 
4. Schvaľovanie Výročnej správy o činnosti FEI STU za obdobie 1.2.2023 - 31.1.2024.  
5. Schvaľovanie Výročnej správy o hospodárení FEI STU za rok 2023.  
6. Schvaľovanie návrhu rozpočtu FEI STU na rok 2024.  
7. Schvaľovanie Zásad voľby kandidáta na dekana. 
8. Schvaľovanie Harmonogramu volieb do ZČ AS FEI STU na obdobie od 1.11.2024 do 

31.10.2028. 
9. Rôzne. 
10. Záver. 

K bodu 1 / - Otvorenie, privítanie hostí, schválenie programu, skrutátorov a overovateľov 
zápisnice. 
Predseda senátu privítal všetkých prítomných senátorov aj hostí na druhom tohoročnom zasadnutí. 
Prvé hlasovanie sa týkalo programu zasadnutia.  
 

Súhlasím s navrhnutým programom zasadnutia. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 21 proti: 0 zdržali sa: 0 
 
Program rokovania bol schválený, následne sa hlasovalo o skrutátoroch a overovateľoch tejto 
zápisnice. 
 
Súhlasím s navrhnutými skrutátormi. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 20 proti: 0 zdržali sa: 1 
 
Skrutátori  – senátori Medvecký a Tomčo boli schválení. 
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Súhlasím s navrhnutými overovateľmi zápisnice. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 20 proti: 0 zdržali sa: 1 
 
Overovatelia zápisnice  – senátor Šály a senátorka Poláčiková boli schválení. 

K bodu 2 / - Schvaľovanie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia. 
Predseda senátu sa spýtal, či prítomní senátori súhlasia so znením poslednej zápisnice tak, ako im bola 
poslaná mailom 7.2.2024.  
 

Súhlasím so znením zápisnice z predošlého rokovania AS FEI STU. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 21 proti: 0 zdržali sa: 0 

Zápisnica č. 1/2024 bola schválená.  

K bodu 3 / - Aktuálne otázky. 
Predseda senátu odovzdal slovo dekanovi fakulty, ktorý informoval o nasledovnom: 

• FEI STU dostala hodnotiacu správu, v priebehu 2 až 3 mesiacov bude udelená akreditácia,  

• konzorcium STUBA + EUBA získalo projekt, 
o  FEI STU je za STU hlavným členom, 
o  očakáva sa vytvorenie 5 spoločných študijných programov, 
o  k plánovanej rozsiahlej rekonštrukcii sa pracuje na verejnom obstarávaní, 

• uskutočnil sa seminár k založeniu kybernetickej bezpečnosti, 

• fakulta hostila sprievodné podujatie k akcii STARMUS, 
o  bola vyslovená veľká spokojnosť zo strany STU,  
o  rovnako veľké poďakovanie patrí od dekana aj našim študentom a celému 

prípravnému tímu, 

• na FELAPE 2024 (pod záštitou FIIT STU) bola dohodnutá spolupráca medzi 16 elektrofakultami 
z ČR a 5 elektrofakultami zo SR, 

o zriadila sa aliancia pre elektrotechnikov a informatikov so zámerom spoločne 
vystupovať smerom k vláde, ku stredným školám, pre podporu VŠ vzdelania,  

o očakáva sa väčšia „sila“ pri presadzovaní spoločných myšlienok, 

• sú rozbehnuté práce na organizovanie promócií a štátnic priamo na našej fakulte, 
o vedenie bude mať pri tejto príležitosti nové, modernejšie taláre, 

• turnikety sú fyzicky namontované, chýba konektivita s internetom, 
o  budú zaznamenávať vstup/výstup osôb na/z fakultu/y, 
o  budú umožňovať vstup do budovy 24/7, 
o  znížia sa náklady na mzdy vrátnikov, 

následne si slovo vzal tajomník, ktorý upresnil, že: 
o v pondelok boli dáta odovzdané dodávateľovi turniketov, v priebehu pár dní by sa 

malo začať s testovaním, a budúci týždeň s testovaním funkčnosti v prípade vyhlásenia 
poplachu, 

o v 2. fáze sa zadefinuje, ako budú pracovať – uvažuje sa nad QR kódom bez použitia 
karty, 

o návštevy budú používať pre vstup kiosk, kde si načítajú svoj OP bez zaznamenania 
osobných údajov a vytlačí sa im QR kód, 

• k zvýšeniu bezpečnosti sa uvažuje nad zavedením tlačidla „panika“ v mobilných aparátoch 
zamestnancov. 
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Nastala diskusia, kde sa senátor Šály pýtal, či budú preukazy STU fungovať ako vstup na fakulty STU. 

Tajomník uviedol, že to nie je koordinované, zatiaľ je to vecou dohody medzi jednotlivými fakultami. 

Dekan uviedol, že určite sa bude riešiť, aby kooperácia v tomto smere bola. Senátor Novák bol za to, 

aby sa vec iniciovala.  

Dekan k veci spolupráce medzi fakultami spomenul aj plán s uzavretím zóny v okolí našej a susediacich 

fakúlt (aj UK), aby v budúcnosti nenastal problém s parkovaním. Tajomník uviedol, že s dopravným 

inšpektorátom sa v tejto veci už jedná.  

Dekan odpovedal aj na otázky senátora Nováka, že v rámci projektu STUBA + EUBA sa bude exteriér 

revitalizovať minimálne, dôraz je kladený najmä na interiér. Uvidí sa za akú sumu budú vysúťažené 

stavebné práce na rekonštrukciu budovy FEI STU. Projekt je rozdelený do niekoľkých etáp (častí). Na 

základe ceny jednotlivých etáp a dostupných finančných prostriedkov sa následne definuje, ktoré 

etapy sa budú realizovať. 

Predstava je v horizonte 5 až 7 rokov získať ďalší projekt a pokračovať v celkovej rekonštrukcii objektu 

a okolia. 

Predseda senátu sa dekanovi aj tajomníkovi za informácie poďakoval.  

K bodu 4 / - Schvaľovanie Výročnej správy o činnosti FEI STU za obdobie 1.2.2023 - 
31.1.2024. 
Predseda senátu pripomenul, že dokument, ktorý bol k nahliadnutiu prešiel výraznou grafickou 
premenou, je viac prepracovaný smerom k verejnosti, môže byť teda použitý aj na prezentačné účely.  
Dekan doplnil, že sa rozmýšľalo nad tým, ako správu urobiť čo najčitateľnejšou – presunuli sa niektoré  
časti, aby celok dával zmysel. Tabuľky sa dostali do prílohy v zadnej časti, textová časť obsahuje len 
grafy a obrázky. Po schválení obsahu sa bude správa digitalizovať a tabuľková časť bude uložená pod 
QR kódom pre použitie ako PR materiál. Na správe je stále čo vylepšovať a verí, že sa tak stane na 
budúci rok. Dekan zároveň vyslovil veľkú vďaku prodekanom, Ing. Ostrihoňovej, Ing. Záňovej 
a riaditeľom ústavov za jej prípravu. 

Predseda senátu povedal, že pred schvaľovaním senátom sú dôležité stanoviská jednotlivých komisií 
AS FEI STU. Odovzdal preto slovo predsedovi PK, senátorovi Jančárikovi, ktorý oznámil, že komisia 
oceňuje novú formu správy a odporúča AS FEI STU dokument schváliť. 

Zápisnica zo zasadnutia Pedagogickej komisie AS FEI tvorí prílohu č. 2. 

Následne sa vyjadril predseda KpVVaR. Senátor Novák uviedol, že sa komisia zhodla, aby v časti 
Publikačná činnosť, kde je prezentovaná publikačná efektivita formou grafov, kde efektivita 
predstavuje počet publikácií na jeden milión eur získaných z domácich a zahraničných grantových 
agentúr bola táto časť vynechaná. Komisia teda navrhuje dokument schváliť po zapracovaní 
pripomienok, ktoré sú obsahom ich stanoviska. 

Stanovisko Komisie pre vedu, výskum a rozvoj fakulty AS FEI tvorí prílohu č. 3. 

Slovo dostal predseda EK, senátor Kuzma. Komisia pozitívne zhodnotila novú formu správy. Rovnako sa 

venovali parametru publikačnej činnosti, čo s ním a či ho zverejniť. Komisia navrhuje AS FEI STU 

dokument s pripomienkami schváliť. 

Zápisnica zo zasadnutia Ekonomickej komisie AS FEI tvorí prílohu č. 4. 

Slovo si vzal dekan, ktorý bol za to, aby sa daný graf parametra publikačnej činnosti presunul do časti 
príloh. 
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Predseda LK FEI STU, senátor Halgoš zhodnotil dané stanoviská, pripomienky a rovnako vyjadrenia 
v zápisniciach.  K zápisniciam jednotlivých komisií podotkol, že pripomienky treba jasne definovať, 
jasne napísať znenie nového textu, ktorý má nahradiť pôvodný.  

K problému presunu grafu parametra publikačnej činnosti sa rozvinula diskusia, ktorej výsledkom bolo 
hlasovanie o zapracovaní diskutovanej pripomienky. Predtým sa predseda senátu spýtal predkladateľa 
VS, či s pripomienkou súhlasí. Po jeho súhlase došlo k hlasovaniu. 

Súhlasím s pripomienkou ku Výročnej správe o činnosti FEI STU za obdobie 1.2.2023 – 
31.1.2024 v nasledujúcom znení: „Grafy v časti publikačná činnosť sa presunú do časti príloh.“. 
Prítomní: 20 
Výsledky hlasovania   za: 20 proti: 0 zdržali sa: 0 

Následne došlo k hlasovaniu o schvaľovaní VS po zapracovaní pripomienok. 

Súhlasím so schválením Výročnej správy  o činnosti FEI STU za obdobie 1.2.2023 – 31.1.2024 
s pripomienkou: „Grafy v časti publikačná činnosť sa presunú do časti príloh.“, ktorá bude do 
nej zapracovaná.    
Prítomní: 20 
Výsledky hlasovania   za: 19 proti: 1 zdržali sa: 0 
 
Uznesenie 1/24.2 
AS FEI STU schválil Výročnú správu o činnosti FEI STU za obdobie 1.2.2023 – 31.1.2024 
s pripomienkou: „Grafy v časti publikačná činnosť sa presunú do časti príloh“, ktorá bude do 
nej zapracovaná. 

 

Predseda senátu upresnil, že Akademickej obci by mala byť VS o činnosti predstavená v druhej polovici 

júna.  

K bodu 5 / - Schvaľovanie Výročnej správy o hospodárení FEI STU za rok 2023. 
Slovo si v úvode zobral predseda EK, senátor Kuzma. Informoval o priebehu zasadnutia komisie, kde 
bol prítomný aj tajomník fakulty, ktorý ochotne odpovedal na otázky. EK odporučila AS FEI STU 
výročnú správu o hospodárení schváliť s pripomienkami. 

Zápisnica zo zasadnutia Ekonomickej komisie AS FEI tvorí prílohu č. 4. 

Tajomník k správe o hospodárení uviedol, že sa v správe výrazne premietol nárast nákladov za energie, 
no vďaka zatepleniu budovy tento nebol enormný.  V rámci správy budov sa investovalo najmä do 
havárií. Vďaka projektu ACCORD sa značne zvýšila kvalita infraštruktúry, internet je výkonnejší. Patríme 
medzi stabilnejšie fakulty. Viac detailov bude prezentovaných na zasadnutí Akademickej obce FEI STU. 

Po diskusii prišlo k hlasovaniu o schvaľovaní VS o hospodárení s pripomienkami, ktoré predkladateľ 
akceptoval. 

Súhlasím so schválením Výročnej správy o hospodárení FEI STU za rok 2023 s pripomienkou: 
„Do VS o hospodárení FEI STU za rok 2023 doplniť, že nárast tržieb bol spôsobený aj vplyvom 
prinavrátenia Znaleckého ústavu pod FEI STU a to do časti materiálu, v ktorom sa nárast 
prvýkrát spomína.“, ktorá bude dodatočne zapracovaná.    
Prítomní: 18 
Výsledky hlasovania   za: 18 proti: 0 zdržali sa: 0 
 
Uznesenie 2/24.2 
AS FEI STU dňa 28.5.2024 schválil Výročnú správu o hospodárení FEI STU za rok 2023 
s pripomienkou: „Do VS o hospodárení FEI STU za rok 2023 doplniť, že nárast tržieb bol 
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spôsobený aj vplyvom prinavrátenia Znaleckého ústavu pod FEI STU a to do časti materiálu, v 
ktorom sa nárast prvýkrát spomína.“, ktorá bude dodatočne zapracovaná. 

K bodu 6 / - Schvaľovanie návrhu rozpočtu FEI STU na rok 2024.  
Tajomník uviedol, že pri rozdeľovaní prostriedkov sa postupovalo tak, ako po iné roky. Rozpočet sa 
nastavoval v súčinnosti s režijnými pracoviskami, ktoré poskytli dáta tak, aby fakulta bezchybne 
fungovala. Do bežných sa pridali aj nové požiadavky – osvetlenie, nový server, prenos cloudu z FIIT STU 
na FEI STU, nemalú čiastku si vyžiadali licencie s inými fakultami STU. Stratégia ministerstva smeruje 
k väčšej samostatnosti , novinkou sú výkonnostné zmluvy. Stále platí, že nespotrebované prostriedky 
sa prenesú do ďalšieho roka.  

Dekan upresnil podmienky, ktoré musí FEI STU splniť. Je stanovených 21 ukazovateľov, ktoré sa budú 
hodnotiť. Mnohé z nich sú neovplyvniteľné, dôraz preto treba klásť na tie, ktoré splniť vieme. Ak sa 
podmienky nesplnia, peniaze budú krátené. 

Predseda EK FEI STU, senátor Kuzma k rozpočtu informoval, že na zasadnutí komisie bol okrem iných 
prítomný aj predkladateľ. EK rozpočet hodnotí ako jeden z najstrategickejších a najdôležitejších 
dokumentov. Zo stanoviska komisie vyplýva, že odporúčajú  AS FEI STU dokument schváliť 
s pripomienkami. 

Zápisnica zo zasadnutia Ekonomickej komisie AS FEI tvorí prílohu č. 4. 

Predseda senátu oslovil predkladateľa, či so zapracovaním pripomienok súhlasí, tajomník vyjadril 
súhlas. Predseda vyzval k hlasovaniu. 

 
Súhlasím so schválením Rozpočtu FEI STU pre rok 2024 s pripomienkou: „Do Rozpočtu FEI STU 
na rok 2024 doplniť, že sumu prostriedkov z VZ, ktorá nie je zahrnutá v tabuľke 7 a plynie z VZ, 
pričom bude vyplácaná zamestnancom ústavov má byť uvedená v textovej podobe pri danej 
tabuľke.“    
Prítomní: 18 
Výsledky hlasovania   za: 18 proti: 0 zdržali sa: 0 

Uznesenie 3/24.2 
AS FEI STU dňa 28.5.2024 schválil Rozpočet FEI STU pre rok 2024 s pripomienkou: „Do 

Rozpočtu FEI STU na rok 2024 doplniť, že sumu prostriedkov z VZ, ktorá nie je zahrnutá v 

tabuľke 7 a plynie z VZ, pričom bude vyplácaná zamestnancom ústavov má byť uvedená v 

textovej podobe pri danej tabuľke.“ 

Predseda senátu skonštatoval, že najdôležitejší dokument FEI STU bol schválený. 

K bodu 7 / - Schvaľovanie Zásad voľby kandidáta na dekana. 
Predseda LK, senátor Halgoš povedal, že veľa zmien oproti prvému čítaniu nenastalo. Došlo len k 
premenovávaniu niektorých výrazov, aby boli jednotné s výrazmi v zásadách volieb rektora. Pri 
zasadnutí komisie boli prítomní aj JUDr. Michalička a JUDr. Jurika. Obaja sa zúčastnili príprav viacerých  
dôležitých dokumentov FEI STU po zmene VŠ zákona. 
Výraznou zmenou bolo stanovenie stálej volebnej komisie, ktorá by bola uznášaniaschopná 
v akejkoľvek situácii, do ktorej by sa fakulta mohla dostať. 
Diskusia upresnila malé detaily, následne došlo k hlasovaniu. 
  

Súhlasím so schválením Zásad voľby kandidáta na dekana. 
Prítomní: 18 
Výsledky hlasovania   za: 18 proti: 0 zdržali sa: 0 

Uznesenie 4/24.2 
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AS FEI STU dňa 28.5.2024 schválil Zásady volieb kandidáta na dekana. 

Predseda senátu skonštatoval, že Zásady volieb kandidáta na dekana v novom znení boli AS FEI STU 
schválené. 

K bodu 8 / - Schvaľovanie Harmonogramu volieb do ZČ AS FEI STU na obdobie od 1.11.2024 
do 31.10.2028. 
Predseda senátu poprosil prítomných senátorov, aby spolu s vedením jednotlivých ústavov nastavili 
chod korektných volieb. Voľby budú prebiehať 14. a 15.10.2024, interne na jednotlivých ústavoch. 
Prítomní nemali otázky, nastalo hlasovanie. 
 

Súhlasím so schválením Harmonogramu volieb do ZČ AS FEI STU na obdobie od 1.11.2024 do 
31.10.2028. 
Prítomní: 19 
Výsledky hlasovania   za: 19 proti: 0 zdržali sa: 0 

K bodu 9 / - Rôzne. 
Predseda komisie uviedol, že termín stretnutia Akademickej obce by mohol byť cca 3. júnový týždeň. 
Po ukončení navrhuje neformálne stretnutie v B-klube. 

Senátor Novák sa spýtal, či vyššie spomenutá stála komisia (pri voľbách kandidáta na dekana) bude 
volená AS FEI STU. Predseda senátu odpovedal, že ak bude treba, voľba prebehne operatívne počas 
zasadnutia AS FEI STU. 

Ďalej senátora Nováka zaujímalo, či sú výkonnostné zmluvy verejné. Tajomník informoval, že áno, aj 
keď sa ešte pracuje na spôsobe, ako k nim naša fakulta bude pristupovať. Sú vo vývoji. 

Senátor Halgoš položil viac otázok: 

• čo s nedorobkami v posluchárňach, kde sa plánujú konať promócie, 
o  tajomník si problém vzal na seba, vec vyrieši, 

• čo s AB 300, kde je poškodený schod, takúto vec by mali vidieť aj upratovačky a automaticky 
to hlásiť, 

o tajomník je za to, že problém môžu rovnako nahlasovať pedagógovia, jednoducho cez 
tajomníčku ústavu, 

o predseda upresnil, že treba overiť aj funkčnosť vzduchotechniky, 

• bude možné študentom (napríklad Ústavu manažmentu STU vchádzať cez turnikety s použitím 
ISIC preukazu, ak majú výuku v priestoroch FEI STU) vchádzať cez turnikety s použitím ISIC 
preukazu? 

o tajomník povedal, že sa hľadá riešenie,   

• poukázal na zváženie orezania stromov, ktoré sú v blízkosti vchodu C, ktorý má byť jedným z 
vchodov na fakultu - z dôvodu bezpečnosti, a tiež na orezanie stromov a kríkov na schodisku 
od zastávky ZOO ku budove FEI STU, 

• či sa neuvažuje nad spojením ŠVOČ s inou akciou, napr. FEISTIVAL, JOBFAIR a pod. 
o prebehla diskusia bez výsledku. 

Senátor Marek otvoril problém žalúzií na vonkajšom plášti budovy, ktoré nefungujú s otázkou, čo 
s tým? Tajomník povedal, že oprava riešením nie je, nakoľko je finančne veľmi náročná, skôr sa uvažuje 
nad vhodnými interiérovými žalúziami, ktoré sa teraz javia ako najlepšie riešenie problému.  

K bodu 10 / - Záver. 
Všetkým prítomným sa predseda poďakoval za účasť a oznámil, že najbližšie zasadnutie sa uskutoční 
podľa potrieb fakulty, pravdepodobne až po októbrových voľbách. 
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____________________________ 
 

prof. Ing. Peter Hubinský, PhD., v.r. 
predseda AS FEI STU 

 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina 
2. Zápisnica zo zasadnutia PK FEI STU, zo dňa 27.5.2024 
3. Stanovisko KpVVaR FEI STU, zo dňa 21.5.2024 
4. Zápisnica zo zasadnutia EK AS FEI, zo dňa 23.5.2024 
 
 
 

Overovatelia: 

prof. Ing. Vladimír Šály    ______________________ 

  

Katarína Poláčiková    ______________________ 

 

 

Zapísala dňa 28.5.2024:    Slavomíra Mészárosová,  
 tajomníčka AS FEI STU 


